
Zápis z jednání Školské rady při Gymnáziu, Šumperk 

 
Termín: 13. 5. 2025, ředitelna gymnázia 

Přítomní:      /9 přítomno 

Zástupci zřizovatele: p. Radovan Auer – oml. 

  p. Jakub Dolníček 

  p. Jan Šafařík  

Zástupci pedagogů školy: p. Lenka Hegerová  

 p. Petr Opekar – oml. 

 p. Zdeněk Papoušek 

  Zástupci rodičů a žáků:       p. Jitka Rosáková – oml. 

       p. Miroslav Skokan 

      p. Antonín Vaculík 

 

Program: 

 

1. Zahájení schůze, omluvy členů, stanovení programu 

Zahájil předseda ŠR a dal slovo řediteli školy, aby shrnul události ve škole od termínu 

poslední schůze rady. 

 

2. Informace ředitele o událostech ve škole v období XI/2024 až IV/2025 

Ředitel školy informoval přítomné o následujícím: 

- Průběh a výsledky inspekční činnosti ČŠI v prosinci 2024 

- Úspěchy žáků v soutěžích 2025 (florbal) 

- Přijímání nových žáků v roce 2025 

- Maturitní zkoušky 2025 – dosavadní výsledky 

- Požár na dvoře školy  

 

3. Výhled na činnost školy a investice období léta 2025 

V průběhu léta 2025 byly/budou řešeny následující investice 

- Oprava elektrorozvaděče 

- Projekt Gastro 

- Projekt na opravu školního dvora 

- Oprava školního bufetu 

- Příprava investice na WC 

 

4. Diskuse k jednotlivým tématům  

Členové školské rady měli možnost připomínkovat přednesená témata. 

Mgr. Dolníček – srovnal inspekční zprávy z let 2019 a 2024 a dotazoval se na posun 

v oblasti výukových metod na škole (formativní hodnocení, práci se zdroji a 

s informacemi, rozvoj v této oblasti v budoucnu). 

Ing. Vaculík připomínkoval zahraniční zájezdy žáků a nutnost specifikovat podmínky 

připojištění účastníků tak, aby rodiče znali podmínky předem. 

M. Skokan dotazoval školu na varianty řešení Stužkovacího plesu maturantů v době, kdy 

bude DK Šumperk v rekonstrukci. 

 

5. Termín další schůze ŠR byl stanovený na říjen 2025. 

  

V Šumperku  13. 5. 2025  

 

Příloha: Prezenční listina 

 

 



 

 


